To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVESTMENTS & INTEGRATED INDUSTRIES CO. PLC (HOLDING CO) Date: 02-05-2021 10:27:54 AM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاستثمارات والصناعات المتكاملة التاريخ: 02-05-021 AM 10:27:54
The Extraordinary General Assembly Meeting of INVESTMENTS & INTEGRATED INDUSTRIES CO. PLC (HOLDING CO) was held on 01:00 On 28-04-2021 at Teams. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 86.7%.	عقدت الهيئة العامة لشركة الاستثمارات والصناعات المتكاملة بتاريخ 28-04-2021 على 01:00 اجتماعا غير عادي وذلك في تطبيق التيمز وبنسبة حضور 86.7 %.
Subject: Other	الموضوع: آخر
The agenda of the ordinary general assembly includes: - 1. Read the proceedings of the previous session of the General Assembly. 2. To vote on the report of the Board of Directors for the fiscal year 2019 and discuss and approve the future plan for the year 2020. 3. To vote on all Board of Directors decisions issued during the year 2019. 4. Voting and approving the report of the company's auditors for the fiscal year 2019. 5. Vote on the company's accounts and its balance sheet for the year 2019 and ratify them. 6. Electing the company's auditors for the fiscal year 2020 and determining their fees or authorizing the Board of Directors to determine them.  7. Discharge of the chairman and members of the Board of Directors for the year 2019 in accordance with the provisions of the law.	جدول أعمال الهيئة العامة العادية المتضمن:- 1. قراءة وقائع الجلسة السابقة للهيئة العامة. 2. التصويت على تقرير مجلس الادارة عن السنة المالية 2019 ومناقشة الخطة المستقبلية لعام 2020 والمصادقه عليهما. 3. التصويت على جميع قرارات مجلس الادارة الصادرة خلال عام 2019. 4. التصويت على تقرير مدققي حسابات الشركة عن السنة المالية 2019 والمصادقه عليها. 5. التصويت على حسابات الشركة وميزانيتها العمومية لسنة 2019 والمصادقه عليهما. 6. انتخاب مدققي الحسابات الشركة للسنة المالية 2020 وققا وتحديد اتعابهم او تفويض مجلس الادارة بتحديدها. 7. ابراء ذمة رئيس واعضاء مجلس الادارة عن عام 2019 وفقا لاحكام القانون.
Please accept our sincere thanks and appreciation.  Name: Mohammad Tantour  Position: Financial Manager	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Mohammad Tantour المنصب: مدير مالي